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Protokoll 
Föräldramöte 

Trosabygdens Simsällskap  
 

2011-01-08 
   
Närvarande: 
 
Anna-lena Anneborn  Shaun Ogden 
Åsa Tapper  Anders Johansson 
Yvonne Gustavsson Mathias Wadsten 
Annika Brodin Blomberg Astrid Renkema 
Åsa Kårehagen John Darling 
Lotta Hofvander Göran Larsson 
Jocke Gårdman Sandra Larsson 
Jonas Lantz Christina Larsson 
Gregory Klein Thomas Nyhlén 
Katarina Laurén Robert Andersson 
   
 
             
 Ansvarig
Inledning: 
Föräldramötet inleddes med att de närvarande tränarna och medlemmarna av styrelsen 
presenterade sig och sina uppgifter. Katarina berättade om klubbens historik och 
värderingar.  

 

  
Innan träningen startar: 
Mathias berättade om olika saker som föräldrar kan hjälpa till med i samband med 
träningarna, detta kan tex vara att: 

 Hjälpa till med att fylla i närvarolistorna som sitter i pärmen. 
 Hjälpa till med att sätta upp linor och flaggor 
 Hjälpa till med att ta fram flytplattor 

 

Alla 

   
Träningstiderna: 
Mathias och Yvonne meddelade också att träningstiderna har ändrats för att optimera 
tiden i bassängen. Numera börjar träningen 18.45 med 15 minuters uppvärmning på land. 
Denna uppvärmning är också något föräldrar som är tidigt på plats kan hjälpa till med att 
starta. 
Det är viktigt att dessa tider respekteras för att barnen inte ska tappa fokus. Det ska inte 
gå att komma för sent eller plocka upp sitt barn innan träningen är klar. 
Klubben har träningstider på måndagar, onsdagar och torsdagar kl 18.45-21.00 på 
Lördagar och söndagar kl 9.30-11.00  
På torsdagar och söndagar är det sällan någon tränare på plats och då är även 
föräldrarna välkomna att simma. 

Alla 
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Fler tränare behövs: 
Alla tränare arbetar ideellt i klubben och det finns alltid ett behov av nya tränare. 
Shaun har ställt sig positiv till att hjälpa till som tränare vid behov. 

Shaun 

  
Landträning: 
Flera simmare har uttryckt en önskan om landträning, och det finns ett stort behov 
av detta. Klubben behöver hjälp med ytterligare en tränare som kan ansvara för 
detta.  
Finns det någon förälder i klubben som kan ställa upp? Patricia på Mellansvenska 
simförbundet och Malin på Sisu kan stötta och hjälpa till med innehållet i 
träningen.  

Alla 

  
Funktionärer på tävlingar: 
Katarina berättade att klubben har ett behov av att få fram funktionärer till 
tävlingar. 
Flera föräldrar anmälde sitt intresse för att gå funktionärsutbildning 

Katarina 
kontaktar …. 

  
Träningsoveraller och sportbagar 
Johan Fridh har tidigare varit i kontakt med Team Sportia och fått en offert på ett 
paket. Det finns även möjlighet att köpa motsvarande från Intersport i Södertälje. 
För att få ned priset behövs sponsorer. Alla uppmanades att kolla runt om det 
finns sponsorer. Någon behöver också kontakta Intersport för att få offert. 

Alla 

  
Safirens stängning: 
Den 31 maj 2011 stänger safiren och klubben står utan badhus i minst 10 
månader. 
Mycket är ännu okänt när det gäller omfattningen av renoveringen. 
Katarina berättade att klubben funderat på att vara vilande under renoveringen, 
men förkastat det alternativet på grund av de simmarna som tävlar och på grund 
av att det blir mycket svårt att behålla medlemmarna. 
Mathias och Yvonne har varit i kontakt med Södertälje Simsällskap och fått positiv 
respons på frågan om dom kan hjälpa oss med träningstider, vidare har Gnesta 
och Strängnäs också visat sig positiva. 
Mathias och Yvonne ska träffa Södertälje och Gnesta under januari och utreda 
frågan vidare. Efter mötena redovisar Mathias och Yvonne vilka olika förslag som 
finns. Ett förslag är att dela på grupperna så att tävlingssimmarna tränar i 
Södertälje och övriga (motionssimmare) tränar i Gnesta. 
Katarina och Åsa har varit i kontakt med Trosa kommun, men inte fått något klart 
svar på vad kommunen kan hjälpa till med. Katarina och Åsa kontaktar kommunen 
igen med en uppskattad kostnad efter att tränarna redovisat de olika alternativen. 
Vad kostar det att ha en buss en gång i veckan som kör barnen från Safiren till de 
olika badhusen? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Yvonne/Mathias 
 
 
 
Katarina/Åsa 

  
 
 
Vid pennan: Åsa Tapper  
 
Mötesprotokollet mailas till samtliga tränare och styrelsemedlemmar, samt läggs ut på hemsidan 
 


